

《单词百科:garment是什么意思?garment怎么发音?garment的解释和用法》

英语单词garment是什么意思?garment怎么读?garment怎么发音?简答网为您整理了garment的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



garment怎么读

garment的读音:[' g ɑ : m ə nt]

garment的意思

1、n.衣服;服装;

garment的相关词组

1、garment bag 保护衣服用的塑胶套;

2、unlined garment 禅;

garment的近义词

- 1、 **TOGS** abbr.Thermal Observation and Gunnery System 热成像观察及射击系统;
- 2、 **apparel** n. (商店出售的) 衣服;外观, 外表;覆盖物;
- 3、 **article** n. (报章杂志中的) 文章, 论文;条款;物品;[语] 冠词;
- 4、 **attire** n.服装, 衣服;
- 5、 **clothe** v.为…提供衣服;给…穿衣;

garment的双语例句

- 1、 China will host an exhibition of international garment machinery.

中国将主办国际服装机械展览会.

- 2、 Starting from the origin of garment, the paper narrates the evolution of the underwear function.

从服装起源着手, 对内衣的功能演变做作了简略的叙述.

- 3、 Life is the garment we continually alter, but which never seems to fit.

生命是我们持续不断修改的衣服, 但它永远看起来不合身.

- 4、 The garment store they so painstakingly built up also ended in failure.

他们苦心经营的服装商店也以失败而告终.

- 5、 She wore a shapeless knitted garment.

她穿着一件很没形的针织外套.

- 6、 Some special and feasible services including garment CAD data format conversion were introduced.

介绍了一些具有可行性的专业化服务内容和其中的CAD数据格式转换服务的应用.

- 7、 The drape of the garment can change significantly with a change in fabric texture.

改变织物的质地会大大改变织物的悬垂性.

8、She stood up and began to disrobe, folding each garment neatly.

她站起来开始脱衣服，并把每件衣服叠整齐。

9、She disguised her true sex under a man's garment.

她穿着男人的衣服隐瞒自己的真实性别。

10、It is pointed out that the fundamental problem of style design digitalization is garment parts digitalization.

指出服装款式设计数字化的根本问题在于服装零部件的数字化。

11、The thicker the material, the less susceptible the garment will be to wet conditions.

布料越厚实，衣服就越不容易浸湿。

12、She left school to go to work as a dress model in the garment company.

她离开学校到服装公司当时装模特儿。

13、Simply scaling up a size 10 garment often leads to disaster.

只是将10号衣服改大的话结果往往会很不理想。

14、Millennia later, a similar garment bestowed invisibility on Harry Potter, a schoolboy wizard.

几千年以后，又有一件类似的斗篷给了魔法学校学生哈利·波特以隐身的能力。

15、The hooks and eyes of the garment are very delicate!

这件衣服的搭扣设计得可真别致！

16、The garment is expensive, paupers like you could never afford it!

这件衣服很贵，你这穷鬼根本买不起！

17、The garment is studded with pearls.

衣服上缀满了珠子。

18、Knit the next two stitches together to make the garment narrower.

下两针织在一起,把衣服弄瘦点儿.

以上是简答网为您整理的garment怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于garm

ent的用法、garment的释义

、garment的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/garment>

